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1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde (B) 

Dagsorden godkendt 

Referat fra 11.06.20 godkendt 

 

Velkommen til bestyrelsens to nye medarbejdervalgte repræsentanter Brian Beck og 

Dorte Jensen 

 

 

 

2. Nyt fra elevrådet (O) 

Velkommen til Carla Nielsen, 9b og Karoline Meier, 9.b 

Elevrådet har et ønske om at genetablere legepatruljen. Initiativet afventer, at vi 

kommer på den anden side af Corona-epidemien, men vi har elever, der gerne vil sætte 

projektet i gang. 

Elevrådet har også et ønske om, at 8. og 9. årgang må handle i REMA i frikvartererne. 

Dette er ikke en mulighed jf. ordensreglerne. 

  

 

 

3. Skolenavn 

Det er besluttet, at skolenavnet ”Sdr. Bjert Centralskole” skal ændres. 

Skolebestyrelsen udsender via kontoret et spørgeskema til medarbejderne, elevrådet 

og udvalgte klasser, som kan melde tilbage på, om navnet skal være ”Bjert-Stenderup 

Skole” eller ”Sdr. Bjert Skole”. 

Svarene afleveres i ”postkassen” på kontoret eller sendes til Henrik Maarup Larsen på 

mail heml@kolding.dk 
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Side 2 

4. Styrelsesvedtægt, ordensregler og antimobbestrategi (O) 

Det er et forældreønske, at drøfte hvordan antimobbestrategien bliver udmøntet i 

praksis. 

Ledelsen ønsker på baggrund af Corona-epidemien en pasus i ordensreglerne, hvor der 

kan planlægges med udeordning (pkt. 3). Ønsket drøftes og besluttes på næste møde, 

hvor der også drøftes en redaktionel ændring af afsnittet om rygning (pkt. 11). 

Skolens principper bør også være under løbende ajourføring og tilretning. 

 

 

 

5. Opstart af skoleåret (O) 

Der er fortsat Corona-retningslinjer, som skal overholdes af både elever, lærere og 

forældre. Disse retningslinjer blev gennemgået og er formidlet til skolens interessenter. 

Skolen har gennemført lejrskoler både før sommerferien og har også elever på lejrskole 

i september. 

Skoleboden er lukket indtil videre på grund af Corona-epidemien. 

 

På grund af klasse- og elevnedgang samt besparelser har der været en samlet 

reduktion i antallet af medarbejdere. Dog er der også ansat to nye medarbejdere – 

Morten Rathje er ansat som dansk- og klasselærer i overbygningen, og der er ansat en 

ny dansk- og tysklærer i stedet for Anette Jørgensen, som har opsagt sin stilling. 

 

 

 

6. Formandens beretning(D) 

Formanden opfordrede bestyrelsen til at komme med input til beretningen. 

Udover ”året, der gik”, bør mange af skolens resultater, positive tiltag, gode overgange 

til ungdomsuddannelser m.v. nævnes. 

Beretningen bør også indeholde en bekymring for at drive en god skole på baggrund 

af de store besparelse gennem de sidste år. 

 

 

 

7. Hvordan arbejdes der med skolevægring (O) 

Uffe orienterede om definitionen på skolevægring, samt på hvilken årgange og køn 

dette primært rammer. 

Der blev også orienteret om, hvordan skolen håndterer en elevs manglende skolegang 

via samtaler, hjemmeundervisning, praktik, ekstern hjælp og indsats m.v. 

På Sdr. Bjert Skole har vi ganske få elever (1-2%) der ikke har fast kontinuerlig 

skolegang. 

 

 

 

8. Økonomi – Afledte økonomiske konsekvenser af covid-19 i foråret (O) 

Skolen havde ganske få vikarudgifter på grund af hjemsendte medarbejdere i foråret. 

Dels på grund af et generelt lavt sygefravær og ekstern hjælp fra udsendte 

medarbejdere fra centralt hold. 

 

 

 

9. Høringssvar vedr. skolernes ferieplan 2021-2022 (B) 

Ferieplanen godkendt 
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Side 3 

 

10.  Info 

 

 Formanden 

Intet 

 

 SFO 

Om morgenen åbner SFO fortsat klassevis for at undgå blanding af elever fra 

forskellige klassen i Corona-perioden 

 

 Skole 

Intet 

 

 Ledelse  

Intet 

 

 

 

11.  Eventuelt 

 Fra forældreside er der udtrykt bekymring for, at det på grund af manglende  

 ressourcer er svært at lave pædagogiske tiltag i klasser med store klassekoefficienter  

 og ved sammenlægning af tre til to klasser på en årgang.  

 Denne udfordring bør drøftes på et senere møde. 

 

 

Kommende møder 

2020 

Onsdag  30.09    kl. 17.00 – 19.30  

Mandag  02.11    kl. 17.00 – 19.30  

Tirsdag  01.12    kl. 17.00 – 19.30 Juleafslutning  

 

2021 

Onsdag  03.02    kl. 17.00 – 19.30   

Tirsdag  23.03    kl. 17.00 – 19.30  

Mandag  03.05    kl. 17.00 – 19.30  

Torsdag  10.06    kl. 17.00 – 19.30 Sommerafslutning 
 

 

 

 


